
Beleidsplan van Stichting Vrienden van Zierik7 (voor 2025)  

De doelstelling van de Stichting Vrienden van Zierik7 is het werven en beheren van gelden 

ten behoeve van cliënten en medewerkers van de instelling Zierik7. De gelden zullen 

aangewend worden om activiteiten en middelen te bekostigen, die wenselijk zijn en niet 

betaald (kunnen) worden door Allévo zelf.                                                                                                                                                      

De inkomsten van de Stichting bestaan uit schenkingen en legaten van iedereen, die de 

stichting een warm hart toedraagt. Er zijn geen structurele inkomsten(-bronnen).                                          

De gelden staan gereserveerd op een spaarrekening. Er wordt zuinig omgegaan met het 

gespaarde geld.                                                                                                                                       

Zodra om een financiële bijdrage wordt gevraagd maakt het bestuur een afweging. Is de 

investering noodzakelijk? Welk doel dient het? Aan wie komt het ten goede?                                    

Het streven is de gelden paritair te verdelen / te besteden ten behoeve van medewerkers 

enerzijds en bewoners / cliënten anderzijds. 

Actueel beleidsplan 

Op dit moment zijn er grote plannen binnen de instelling. Het voornemen is uitgesproken met 

leefmilieus te gaan werken, in de verwachting dat de zorg meer aansluit bij de persoonlijke 

situatie en wensen van bewoners.                                                                                                  

De bovengenoemde ‘vriendenstichting’ heeft met belangstelling kennis genomen van de 

plannen en is bereid bij te dragen aan verbetering van het leefklimaat in de instelling zodra 

daartoe een verzoek wordt gedaan. Te denken valt aan meebekostigen van  bouwkundige 

aanpassingen.                                                                                                                                                        

Het is mogelijk dat er ad-hoc verzoeken gedaan worden. We hebben daar geen zicht op. 

De stichting blijft naar mogelijkheden zoeken om waardering te kunnen laten blijken voor de 

medewerkers.  


